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Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Torsdag den 17. nov. 2022 

kl. 17 – 19 

Dagsorden 
Fraværende:  

Elevråds. rep. Deltager 

Referent: Maria 

Kage: Kristian 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden ved Uffe 

Der byttes rundt på punkt 4 og 5. Derudover er den godkendt.  

 

Punkt 2: 

Masterplan – nyt herfra? 

Orientering fra seneste møde i Nørhalne samarbejdet mandag d. 14/11. Der er borgermøde d. 

21/11.   

 

Punkt 3: 

Elevrådet har ordet. 

• Fokus på at børnene i lille team skal gå indendørs og ikke larme, samt deres brug af 
toiletterne. Toiletterne i indskolingen kan være ulækre med bl.a. vådt toiletpapir.  

• Vandautomaten er meget nyttig, og rigtig mange bruger den. Rigtig fedt at vi har fået den.  

• Nye nationale overgangstest er i gang i dansk. De er bedre end de gamle nationale test bl.a. 
fordi alle har den samme tid. 

• Gode frikvarter, godt med tid til at spise, så man ikke bare skal ud med det samme. Enkelte 
synes dog at det er lidt for lang tid at skulle spise i. Timerne over middag kan være lange når 
der ikke er en pause imellem. Godt at der er voksne der har aktiviteter i 12-pausen, f.eks. 
hækleværksted, dødbold, boldspil på multibanen, gæt og grimasser, lege i skolegården mm. 
Mange forskellige klasser er med. I 10-pausen er der legepatrulje.  
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Punkt 5:  

Opdatering af hjemmesiden 

Vores hjemmeside er ikke blevet opdateret i en rum tid. 

- Hvad er formålet med hjemmesiden? 

Nye tilflyttere til byen, kommende forældre og ansøgere til ledige stillinger skal kunne finde 

relevante informationer om SI og skole bl.a. fokusområder, åbningstider mm.   

 

- På baggrund af formålet – hvad og hvordan tænker vi indhold? 

SB anbefaler: 

Links til relevante sider f.eks. kommunale sider. 

Lovpligtige dokumenter skal være tilgængelige.  

Opdaterede politikker – forældede politikker skal fjernes.  

Elevrådet forlader mødet 

 

Punkt 4: 

Generel info. Fra skole og SI 

- Ansættelser 

Ny sekretær, Michelle Toft, starter pr. 1/12- 22. 

 

- Dagligdag 

Nyt rengøringsselskab, som gør det godt.  

Der er gang i etablering af Makerspace i fællesrummet ved biblioteket. 

Drøftelse af hvad det er vi gerne vil med morgensamlingerne.  

SFO: Der er blevet flyttet lidt rundt i SFOen for at optimere pladsen og brugen af lokalerne. 

Fuld gang i aktiviteterne med bl.a. julegaver, bevægelse mm.  

Indskoling: Godt gang i elevsamtaler og skolehjemsamtaler. Fælles fokus på adfærden på 

gangen, brug af toiletter og lydniveauet.   

SI: Kok i vikariat fungerer godt. Personalet arbejder videre med den styrkede pædagogiske 

læreplan. Der er så småt gang i julerierne. Der er god stemning i huset. 

 

- Løst og fast 

 

Punkt 6: 

Punkter til kommende dagsorden 

Budget 2022 
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På første møde efter jul: 

Hjemmesiden 

Kommunal trivselsmåling – hvad viser den? 

 

Temapunkt i foråret i forbindelse med skoleårets planlægning: Hvad synes SKB er vigtigt i forhold til 

morgensamlingerne?  

 

Punkt 7: 

Godkendelse af referat 

 

 


